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Subject: RE: Persco
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ERPS doet niet mee.

Nou, Hugo zei heel expliciet dat hij de analyse wilde doen, dus de algemene boodschap, en hij heeft dat ook een aantal keer

herhaald. We hebben maar een kwartiertje voor de call dadelijk, dus weet niet of het dan lukt het even te bespreken. Ga jij mee
naar MCC, kun je het dan aan hem voorleggen?

var:ICESMEERoi 1
Verzonden: woensdag 16 september 2020 08:27

aan:IEE)BEEEDI@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Persco

Tja, dat is goede vraag! In het bp is niet gesproken over de taakverdeling en, we hebben iE ook nog bedacht ik me, of doet die

niet mee?

BEY" hier eerder over nagedacht, zij kwam met het volgende:

- MP: algemene boodschap en campagne jongeren als landelijke maatregel
- Hugo: uitwerking escalatieladder (drie steden naar volgende fase + afgesproken maatregelen) en dan evt klein stukje

testen (nb is meer begrip voor huidige situatie en minder een maatregel)

Kun je daar wat mee?

aici

Verzonden: woensdag 16 september 2020 08:17

aan:IGEN BEEN inveso>
Onderwerp: Persco

EEN
Gisteren zaten we samen in dezelfde call over de persconferentie vrijdag. Minister gaf aan duiding van de situatie (dicht blijvend
bij het OMT-rapport), dus oplopend aantal besmettingen, hogere R, en analyse van waar die besmettingen plaatsvinden: thuis,

op werk, in de kroeg en vooral bij jongeren en mensen met een migratie-achtergrond. Vervolgens door naar regionzle beeld,
aantal steden die omhoog zijn gegaan op de escallatieladder, een schets van de maatregelen die regionaal genomen worden en

eventueel nog OMT-besluit testen.

Ik zat gisteren natuurlijk niet bij het bewindspersonenoverleg, dus ik vraag me af: blijft er nog wel iets voor de MP over om te

communiceren?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

T 5.1.2e


